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          18/07/2021 
   

 2021-7ישיבת מועצה  מן המניין     
 

 במשרדי המועצה. 18:30תשפ"א בשעה  ב' אב  11.7.21 -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 : משתתפים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חבר מועצה –שחר גמליאל 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה  –ליאור בז 

 מועצהחברת  –איריס בלסקי 

 על סדר היום: 

 משלחת מועצה לאוטריקולי. .1

 .2021אירועי קיץ  .2

 .מכרז גביית חובות .3

 .שונות .4

 .דיווחים .5

 נדון: 

 משלחת מועצה לאוטריקולי – 1לסעיף  

 הצגת סרטון ודברי המשלחת.

כיוונים משותפים שניתן   שלומי: נראה שיש הרבה  הזו,  גדול לקחת חלק במשלחת  כבוד  היה  זה 

לעשות בהם שיתופי פעולה. אני מאוד מקווה שימשיכו לתחזק את הקשר. אוטריקולי מדהימה, מאוד  

 ובכמות תושביה למטולה. הביופיידומה 

ם, בתחום החינוך שמחתי היחס שקיבלנו היה חם ואוהד מאוד למרות שאין שם כמעט יהודי שרית:

לראות שכבר קיים שיתוף פעולה וכשהיינו שם קיימנו זום עם כיתה ו שלהם וכיתה ו במטולה, זה  

 . הייתה לי חוויה מוצלחת מאוד.היה מרגש, יש שם סיפריה מאוד עתיקה ומרשימה

אה  שמחה שלקחתי חלק במשלחת הזו, זה היה מעמד מאוד מרגש, חושבת שיש הזדמנות נפל  ציפי:

 לעשות שיתופי פעולה בתחום החקלאות והקולינריה. 

שהקשרים עם  אישרתם את התחושה  : תודה לכם על שפינתם מהזמן ומצאתם מן המשותף.  חגי

 אוטריקולי יהיו על בסיס חיבורים, שיתופי פעולה בחקלאות, תיירות, חינוך ותרבות.

שנה ולא נסעתי למשלחות. חושב   15ון, כחבר מועצה 'פוקינג ונוז -למטולה הייתה עיר תאומה אבי:

שיסעו   הקשרים,  את  לשמור  להמשיך  צריך  ורשות.  מועצה  כחברי  הזה  הקשר  את  לשמר  שצריך 

 משפחות ולהפך.

 נוכחים: 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –ליאור עמר 

 מנהלת לשכה –יערה אסור 

 מנהל המתנ"ס –אלכס מלניקוב 

 חברי משלחת לאוטריקולי: קהל/ 

  שלומי אפריאט

 ציפי גולדברג

 שרית אושרת
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 ון ופוקינג, הקשרים נקטעו בגלל הקורונה. תודה לחברי המשלחת.ז'הייתי בדצמבר בנו דוד:

 .18:58 :שרית, ציפי, שלומי יצאו

 פעילויות קיץ  –  2לסעיף  

₪ לאדם    25רק תושבי מטולה  יהיו    תנאי הרכישה של הכרטיסיםמיד נציג את מופעי אוגוסט    דוד:

 בהצגת ת.ז. בלבד ובהצגת תו ירוק.

 

 

 חושב שהאירוע של מרינה יכול להיות בחוץ. ליאור:

שמשרד התרבות  , מה גם  אם נצא החוצהויותר    2המופע שלה מותאם לאולם והיא תעלה פי    אלכס:

 מגביל אותנו בתקציב ואין אפשרות תקציבית לזה.

ילדים, כמות    53. פתחנו קייטנת קיץ עם  12.8ו הקייטנות יימשכו עד  -מציג את תוכנית הקיץ א  אלכס:

 וכיתות בתפוסה מרשימה.מאוד מרשימה 

 י"ב בנינו פעילות שתיתן מענה.-לכיתות ז'

: רוצה להגיד כאמא, יש מעט ילדים שמגיעים, למה לא עושים מאמץ להצטרף לפעילויות של  איריס

 גליל עליון עם החברים שלהם בב"ס?

 : התקציב של משרד התרבות לאירועי תרבות ללא יכולת לנייד אותו.אלכס

 ההתעניינות . ברמת  בגליל עליון הרבה יותר פעילויות. יש שם פעילויות שיוצאים בהן וגם פה  אין

 השתפרנו משמעותית ובמטולה יש לא פחות אירועים מגליל עליון .

 : יש אפשרות להכניס ילדים ממקומות אחרים? אם ילד בא עם חבר?חגי

 טכנית אפשר, אין בעיה. אלכס:

 שונות  –  3לסעיף  

  אישור המליאה על חלוקת דיבידנדים מי התנור -מיוחד  סעיף  

מלש"ח, והחלק  4.7מתוך  8%ם על , מחכים לאישור רשות המיםהדיבידנדיתאגיד התנור נושא  דוד:

שור מליאה על כך לחלוקה לרשות את התקציב מתוך אנחנו צריכים אי  לה לפי האחוזים.והיחסי למט

  .הקהילה שנבחר בכסף הזהתאגיד התנור לפרויקט עבור 

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 לרשות מתאגיד מי התנור. םדיבידנדיהמליאה מאשרת קבלת 
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 )מצורפת השאילתה(   מינוי בעלי תפקידים   –  ה שאילת 

 מזה מספר רב של חודשים ואף יותר משנה אין איוש בעלי תפקידים במועצה.

 סוציאלי.הכוונה למהנדס מועצה, מבקר פנים, עובד 

 מדוע תפקידים אלה אינם מאוישים ומה נעשה אם בכלל כדי לאייש תפקידים אלה?

 )מצורפת התשובה(. : מקריא את תשובת המועצהדוד

המועצה יצאה פעמיים במכרז לאיוש המשרה  לא הוגשו הצעות מכרז.   –מהנדס המועצה   .1

 בים ולמועצה.למועצה יש ממלא מקום מהנדס חיצוני  שנותן שירות מצוין לתוש

נשלחו שתי תזכורות לנחיצות משרה למשרד הפנים ואנו ממתינים לקבל     -מבקר המועצה .2

 אישור לצאת למכרז. פנית בנושא ומנכ"ל המועצה השיב לך שזהו הסטאטוס.

סוציאלי .3 יסוד   -עובד  עבודה משותפת של שלושת המושבות מטולה,  נבחנת אפשרות של 

הש בתחום  פינה,  וראש  של  המעלה  פגישה  התקיימה  שבועות  כשלושה  לפני  החברתיים.  ירותים 

 שלושת ראשי המושבות, לבחון תוכנית זו לשיתופי פעולה והתייעלות. 

ביום רביעי האחרון נפגשנו עם מנהל המרחב וסיכמנו את התנאים המגיעים למושבה ובמהלך החודש  

 ועצה.הקרוב נצא למכרז מנהל/ת מחלקת רווחה. קיים עובד סוציאלי למ

 מה אחוז משרה של העו"ס הקיים?שאלת המשך ,: ליאור

נהל עו"ס משפחות, סה"כ משרה וחצי שמתוכם חצי משרה עו"ס י  50%-, מנהל המחלקה ו50%:  דוד

 וותיקים.

 דיווחים – 5לסעיף  

 19:25אבי יצא: 

 : תזמון עבודות החשמל בימי חמישי זה מאוד בעייתי.ליאור

היה תוקע את חודשים וזה    3ות יכלה לגרור עיכוב של  לקחנו לתשומת ליבנו, הדחיה של העבוד  דוד:

 כל הכניסה למוסדות החינוך שלנו.

 

 

חדשה  לשיווק    -שכונה  הפיתוח  עלויות  סוכמו  ומוצלחת  טובה  בשעה  לתושבים,  שדיווחתי  כפי 

השכונה החדשה. עלויות הפיתוח הושגה בעקבות סיוע משמעותי של קק"ל הן בתקציב והן בביצוע 

והן בסיוע משרד הבינוי והשיכון   עבודות אשר חסכו כספים למשתכנים ) הורדת חורשת העצים(  

לת אסנת קמחי וישי רובין סגן מנהל המחוז. בחודשיים הקרובים משרד  המתחם הכפרי במשרד, מנה

הבינוי ורמ"י יכינו את מסמכי המכרז שיופץ לתושבים כפי שפורסם במכרז הקודם. בשבוע האחרון  

פניתי לשר הבינוי והשיכון השר זאב אלקין על מנת לנסות ולשנות את הקריטריונים לזכאים תושבי  

מ למעלה  ש  50%מטולה  יותר כפי  המקום  לבני  לשווק  נוכל  כי  תקווה  כולי  כיום.  בחוק  מתחייב 

 מגרשים בשכונה הזו. זוהי בשורה אדירה למטולה ולצמיחה הדמוגרפית שאנו משוועים לה.
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אלו עפ"י התוכנית ובתקווה המבנים  האנו ממשיכים בבניית שלושת    -בית הספר אולם הספור והמעון 

נאכלס   הנוכחית  השנה  לסוף  עד  לפי  כי  ובדיוק  טוב  בקצב  מתקדמת  הבניה  הציבור.  מבני  את 

 התוכניות. 

לפני שבוע וחצי הצלחנו בעבודה מאומצת ובתאום יקר במיוחד להטמין   -הטמנת חדרי שנאים בקרקע

השנאים   קרינת  סוגיית  את  משמעותי  באופן  ולשפר  קרינה  מוגן  מבנה  בתוך  שנאים  חדרי  שני 

וגן הינה חלק מתוכנית הפיכתה של המושבה למקום שבו לתושבים. העברת שני השנאים לחדר מ

משמעותית את סוגיית הפסקות החשמל, הסכנה   שישפרכלל התשתיות יהיו מוטמנות בקרקע מה  

אלף ₪.   600הנובעת מכך ובעיקר את בריאות התושבים. עלות הטמנת השנאים עלו לנו למעלה  

 הזו.מודה לחברת החשמל ולצוות המועצה על העבודה המיוחדת 

 

שנים מאז הנסיגה נסגר חוב מוסרי של מדינת ישראל למשפחות   21לאחר    - חניכת אנדרטת צד"ל 

צד"ל בארץ. הקמת האנדרטה היא תוצאה של שיתוף פעולה ארוך בין המועצה למשרד הביטחון,  

היחידה להנצחת החייל ובסיוע קק"ל , נתיבי ישראל ושותפים רבים אחרים בהם אישי ציבור, סגן  

כ"ל יאיר גולן ואוכלוסיית צד"ל ובני המשפחות השכולות. רוצה להודות לכל מי שעסק במלאכה הרמט

וקידם פרויקט ערכי זה. אנדרטה זו בשילוב מתחם התיירות והמסחר המתוכנן בימים אלו הינו עוגן 

 תיירותי נוסף למטיילים המבקרים במטולה. לאור סוגיית האבטחה בטכס והנזק שנגרם 

מ  , בתקווה  לאנדרטה  מכן  ולאחר  לנזקים  תיקונים  הללו  בשבועיים  מבצע  הביטחון   יפתח תשרד 

 האנדרטה לקהל הרחב החל מיום שישי הקרוב.

 

בפגישה שקיימתי עם שר הביטחון בני גנץ בשבוע שעבר סיכמנו    - פגישה עם שר הביטחון בני גנץ 

על מספר נושאים אשר יקדמו אותנו במעלה הדרך. סוכם על יציאה לתכנון הקמת מוזיאון רצועת 

התיירות  מתחם  הקמת  נושא  את  לשר  העליתי  עוד  לשעבר(,  היק"ל   ( הטיגרט  במתחם  הביטחון 

חיילים בודדים משוחררים הלומדים בתל חי במחירים  והמסחר בגדר הטובה, בניית מגורים בטיגרט ל

 מסובסדים וכן העליתי בפניו סוגיות בטחוניות הקשורות במטולה. נתקלתי באוזן קשבת ובנכונות  

 

הסוגיות  על  מטעמו  האחראי  השר  סגן  של  ביקור  לתאם  אנשיו  את  שהנחה  השר  מצד  מיוחדת 

 האזרחיות במושבה.

 

המשוררים  השנה    - פסטיבל  מבצע  התקיים  החומות"לאור  מקור    "שומר  והיווה  החודש  בתחילת 

הן של  ביותר  נוכחות מרשימה  הייתה  ימי הפסטיבל  לתיירות במושבה. במשך שלושת  משמעותי 

 ת תרבות איכותית במושבה. השנה לאחר למעלה יאישים והן אורחים ותושבים אשר נהנו מחווי
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ך יומיים ועל כך אני מודה לו בשם באי הפסטיבל,  מעשור כיבד אותנו בנוכחותו השר חילי טרופר במש

 מטולה ותושביה.

 

מצלמות  כמה    -התקנת  עוד  השלמנו  המצלמות,  בסוגיית  שהכנו  רשותית  עבודה  מתוכנית  כחלק 

מצמות ברחבי הישוב בגנים הציבוריים ואף פרסמנו על כך. סוגיית המצלמות הינה נדרשת ובאה  

קוח על הנעשה בישוב במתחם הציבורי, בשעת חירום, לתת לנו מענה בתחומים רבים, החל מפי

 . אני שמח שאנו מצליחים להתקדם גם בפרויקט משמעותי זה. 'מניעת מפגעים, הרתעת גנבים וכו

 

 
 19:38הישיבה הסתיימה בשעה: 

 רשמה: יערה אסור

 

 

 

                ______________                                             _____________ 

 קובי נגר                                                        אזולאי דוד                  

  מנכ"ל המועצה                                                       ראש המועצה                 

   

    

 


